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SKLOŇOVÁNÍ PODSTATNÝCH JMEN VE SLOVINŠTINĚ 

 

MUŽSKÝ ROD 

Podstatná jména končící na c,č,ž,š,j mají koncovku e. Kořen podstatných jmen končící na 

samohlásku (kromě e) nebo na r se prodlužuje o j: triko- trikoja, slikar- slikarja… 

 

 ednina dvojina množina 

1. stol prijatelj stola prijatelja stoli prijatelji 

2. stola prijatelja stolov prijateljev stolov prijateljev 

3. stolu prijatelju stoloma prijateljema stolom prijateljem 

4. stol prijatelja stola prijatelja stole prijatelje 

5. stolu prijatelju stolih prijateljih stolih prijateljih 

6. stolom prijateljem stoloma prijateljema stoli prijatelji 

 
 ednina dvojina množina 

1. nebotičnik fant* nebotičnika fanta nebotičniki fantje 

2. nebotičnika fanta nebotičnikov fantov nebotičnikov fantov 

3. nebotičniku fantu nebotičnikama fantoma nebotičnikom fantom 

4. nebotičnik fanta nebotičnika fanta nebotičnike fantje 

5. nebotičniku fantu nebotičnikah fantoh nebotičnikih fantih 

6. nebotičnikom fantom nebotičnikama fantoma nebotičniki fanti 

 
* podobně: mož-možje, lass-lasje, zob-zobje, brat-bratje, oče-očetje, kmet-kmetje 
 

ŽENSKÝ ROD 

Podstatná jména končící na samohlásku se skloňují podle vzoru hiša. 

Podstatná jména končící na souhlásku podle vzoru miš: kad, nit, perut… 

Podstatná jména končící na konsonant a sonant (v 1. a 4. pádě sg s polohláskou) se skloňují 

podle vzoru breskev: bolezen, molitev, cerkev 

 

 ednina         dvojina      množina 

1. Hiša Miš Breskev Hiši Miši Breskvi Hiše Miši Breskve 

2. Hiše Miši Breskve Hiši Miši Breskev Hiš Miši Breskev 

3. Hiši Miši Breskvi Hišama Mišma Breskvima Hišam Mišim Breskvim 

4. Hišo Miš Breskev Hiši Miši Breskvi Hiše Miši Breskve 

5. Hiši Miši Breskvi Hišah Miših Breskvih Hišah Miših Breskvih 

6. Hišo Mišjo Breskvijo Hišama Mišma Breskvima Hišami Mišmi Breskvimi 

 

           ednina     dvojina      množina 

 

 

 

 

 

 
podobně: vožnja-voženj, ladja-ladij 
 

1. žemlja žemlji žemlje 

2. žemlje žemelj žemelj 

3. žemlji žemljama žemljam 

4. žemljo žemlji žemlje 

5. žemlji žemljah žemljah 

6. žemljo žemljami žemljami 
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STŘEDNÍ ROD 

Podstatná jména končící na c, č, ž, š, j, mají koncovku e. 

Podstatná jména s kořenem na e se prodlužují o t: ščene- ščeneta, dekle- dekleta…. 

Podstatná jména s kořenem končícím na –me se prodlužují o n: rame- ramena, vime- vimena 

U těchto podstatných jmen se přidává s: črevo, drevo, kolo, olje, pero, slovo, telo, oko, uho; 

Př. črevo-črevesa, drevo-drevesa atd. 

 

 ednina dvojina množina 

1. pismo sonce okno pismi sonci okni pisma sonca okna 

2. pisma sonca okna pisem sonc oken pisem sonc oken 

3. pismu sonci oknu pismoma soncema oknoma pismom soncem oknam 

4. pismo sonce okno pismi sonci okni pisma sonca okna 

5. pismu soncu oknu pismih soncih oknih pismih soncih oknih 

6. pismom soncem oknom pismama soncema oknama pismi sonci okni 

 

 

NEPRAVIDELNÉ SKLOŇOVÁNÍ 

 

dan (den)                    otrok (dítě) 

 ednina dvojina množina  ednina dvojina množina 

1.  dan dneva dnevi  otrok otroka otroci 

2.  dne/dneva dni/dnevov dni/dnevov  otroka otrok otrok 

3.  dnevu dnema/dnevoma dnem/dnevom  otroku otrokoma otrokom 

4.  dan dni/dneva dni/dneve  otroka otroka otroke 

5.  dnevu dneh/dnevih dneh/dnevih  otroku otrocih otrocih 

6.   dnem/dnevom dnema/dnevoma dnemi/dnevi  otrokom otrokoma otroki 

 

človek 

 ednina dvojina množina 

1.  človek človeka ljudje 

2.  človeka ljudi ljudi 

3.  človeku človekoma ljudem 

4.  človeka človeka ljudi 

5.  človeku ljudeh ljudeh 

6.  človekom človekoma ljudmi 
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gospa (paní)      mati (matka)          

 ednina dvojina množina  ednina dvojina množina 

1. gospa gospe gospe  mati materi matere 

2. gospe gospa gospa  matere mater mater 

3. gospe gospema gospem  materi materama materam 

4.  gospo gospe gospe  mater materi matere 

5.  (o) gospe gospeh gospeh  materi materah materah 

6.  (z) gospo  gospema gospemi  materjo materama materami 

 

hči (dcera) 

 ednina dvojina množina 

1. hči hčeri hčere 

2. hčere hčer/a hčer/a 

3. hčeri hčerama hčeram 

4. hčer hčeri hčere 

5. hčeri hčerah hčerah 

6. hčerjo hčerama hčerami 

 

 

 ústa játra plíce brýle podlaha krev dříví nůžky 

1. usta jetra pljuča očala tla kri drva škarje 

2. ust jetr pljuč očal tal krvi drv škarij 

3. ustom jetrom pljučem očalom tlom krvi drvom škarjam 

4. usta jetra pljuča očala tla kri drva škarje 

5. ustih jetrih pljučih očalih tleh krvi drveh škarjah 

6. usti jetri pljuči očali tlemi/tli krvjo drvmi škarjami 
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